
Zápis z 11. jednání dozorčí rady České asociace stolního tenisu 

 

 

Datum jednání: 20. prosince 2014 

 

Místo konání: Olomouc 

 

Čas jednání: 12,30 – 15,00 hod. 

 

Přítomni: Linda Ivanová, Zdeněk Jirásek, Karel Karlovský, Vít Ratajský 

 

Omluvena: Alice Roubalová 

 

Hosté: Zbyněk Špaček – předseda VV ČAST 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. Informace od vedení ČAST     

3. Čerpání rozpočtu 2014  

4. Různé         

 

Bod 1 

 

Na jednání DR 30.8.2014 bylo VV doporučeno: 

 

Z důvodu větší efektivity a smysluplnosti vynakládaných státních finančních prostředků 

provést analýzu, popř. přímo v rámci vyúčtování vyčíslit, kolik finančních prostředků 

bylo použito na přípravu jednotlivých hráčů, připravovaných v systému RCM a 

porovnat vynaložené prostředky oproti sportovním výsledkům. 

 

Předseda VV informoval, že VV diskutuje o optimální organizaci sportovní přípravy mládeže. 

V konečné verzi bude s doporučením DR uvažováno. 

 

Ohledně používání plastových míčků předseda VV informoval o rozhodnutí VV: 

Celuloidové míčky budou používány pro ligové soutěže a BT mládeže pro zbytek sezóny 

2014/2015. S plastovými míčky se budou hrát MČR. 

 

Bod 2 

 

Předseda VV informoval o: 

- Současném dění, 

- O personálním zabezpečení činnosti ČAST, vzhledem k narůstající administrativě, 

- Přípravě oslav 90.výročí založení stolního tenisu v Československu. Je předpokládána 

celodenní akce v termínu druhé poloviny května 2015, 

- Termínu volební konference 2015. Je předpokládán na počátku měsíce června 2015, 

- Podrobnostech pilotního projektu ČOV a ČAST Sport do škol, kde stolní tenis bude 

zařazen jako první. 

 

 

 



Bod 3  

 

Jan Brothánek – generální sekretář a člen VV ČAST předložil DR podrobnou zprávu o 

čerpání rozpočtu 2014. Konstatoval mimo jiné, že: 

 

Hospodářská situace ČAST: 

Dotační tituly ze všech programů MŠMT byly v roce 2014 načerpány ze 100%, i když 

poslední splátka programu V – Organizace sportu byla připsána na účet až 16.12.2014 (1,565 

mil Kč).  

Sumárně MŠMT: 

Program I – reprezentace 4,392 mil Kč 

Program II – talent. mládež 6,066 mil Kč 

Program IV – provoz a údržba 802,8 tis. Kč 

Program V – Organizace sportu 11,270 mil Kč 

Významná sport. akce – WT Olomouc – 1,0 mil Kč (30% spoluúčast) 

Všechny dotace MŠMT se podaří vyúčtovat bez problémů a v termínu do 31.1.2015.  

  

Úspěšně byla realizována investiční dotace na nákup 2 mikrobusů VW Transporter ve výši 

1,6 mil Kč. Auta jsou pojištěna u Kooperativy, včetně havarijního a všech skel a dovybavena 

přenosnými navigacemi. 

  

Dále jsme získali malé dotace na 

- MČR Plzeň 2014 – 22 tis., již vyúčtováno 

- Olomoucký kraj – 400 tis. Kč na WT Olomouc – již vyúčtováno 

- Město Olomouc – 100 tis. Kč  na WT Olomouc – již vyúčtováno 

  

Dotace, které přiznáváme KSST a klubům dosáhnou letos asi nejvyšší částky za 3 roky, zatím 

to vychází kolem 3,5 mil. Kč (v dotacích pro KSST a kluby, které žádaly), dalších 0,5 mil Kč 

na podporu klubů s žebříčkově umístěnou mládeží a pořadatelů BTM ČAST a 1,05 mil Kč 

pro SpS, přímá podpora pro RCM/SCM 2,54 mil. Kč.  

 

Náklady na reprezentaci dospělých na akce za 2014 jsou 6,1 mil Kč. 

 

Začátek roku 2015 bez státních dotací by neměl být problém. 

  

Bod 4  

 

Členové DR se pochvalně vyjádřili k dosavadnímu průběhu a organizačnímu zabezpečení 

finále Českého poháru družstev mužů a žen. 

 

 

Termín příštího jednání dozorčí rady je předběžně určen na duben 2015, 

kde bude především diskutován plán rozpočtu 2015. 

 
Zápis zpracoval: Z. Jirásek 

Ověřili: členové DR 


